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Vragen van de leden Leenders, Jacobi en Van Dekken (allen PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Economische Zaken over mogelijke schade door 
zoutwinning aan de flora en fauna van werelderfgoed de Waddenzee 
(ingezonden 23 juli 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het onderzoek dat de Waddenvereniging, Natuurmonu-
menten en Vogelbescherming Nederland hebben laten uitvoeren, waaruit 
blijkt dat de bodem van de Waddenzee toch kan dalen wanneer zoutfabriek 
Frisia onder de Waddenzee zout wint?1 

Vraag 2
Wat is uw inhoudelijke reactie op dit onderzoek met betrekking tot de 
mogelijke schade aan de flora en fauna in de Waddenzee? 

Vraag 3
Wat is uw reactie op het specifieke probleem dat kan ontstaan als door 
zoutwinning de bodem op de ballastplaat enkele centimeters daalt en 
fouragerende trekvogels vanwege hun korte snavels niet meer bij voedsel 
kunnen komen? 

Vraag 4
Kunt u uw reactie geven op de gevolgen die dit heeft voor de situatie van 
vogels in Nederland waarmee het slecht is gesteld? 

Vraag 5
Kunt u verklaren waarom de uitkomsten van het onderzoek van de Wadden-
vereniging, Natuurmonumenten en Vogelbescherming Nederland haaks staan 
op die van Arcadis, de organisatie die in opdracht van zoutwinner Frisia 
onderzoek heeft gedaan?

1 http://www.groeneruimte.nl/nieuws/artikel.html?id=172040
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